
                       
        REPUBLIKA HRVATSKA     
ŠIBENSKO - KNINSKA  ŽUPANIJA 

          
    OPĆINA MURTER-KORNATI 
            OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-05/18-01/01 
URBROJ: 2182 /18-01/1-18-3 
Murter, 26. ožujka 2018. 
 

Z A P I S N I K 

 

sa  11 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 26. ožujka 2018. godine sa 

početkom u 19,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Edo Juraga, Ivana Drescher, Mateja Bašić, Maja 

Barešić, Enio Turčinov, Joso Mudronja, Ana Begić, Milan Ježina, Vladimir Turčinov 

Odsutni:, Ivana Juran Magdić, -opravdano 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik Općine Murter-Kornati, Julia Ježina-donačelnica Općine Murter-

Kornati, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, 

Vesna Juran-djelatnica OMK, Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Petar Ježina-direktor komunalnog 

društva Murtela d.o.o. 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 

nazočno deset vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 



SATI VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Eni Turčinov: imam pitanje u vezi Luka. Vidili smo kad je jača kiša da doli sve pliva, da li će se to riješiti 
sa ovim uređenjem plaže? 

Toni Turčinov: mi smo predvidjeli u ovoj drugoj fazi napraviti oborinski kanal. Međutim ta cesta je jako 
loše napravljena ali predvidjeli smo taj kanal i ja se nadam da će biti dosta novaca. Ako ne u ovoj fazi 
onda u trećoj jer znamo da Luke radimo u tri faze. Druga bi trebala krenuti uskoro ako nas pusti vrijeme. 
Imamo veliki problem sa slivnim vodama i imati ćemo ih i više. Proširili smo neke kanale i nadamo se 
ta će to bar malo riješiti taj problem za onih jakih kiša. 

Edo Juraga: vezano uz gradnju ove građevine na Pod Raduč. Građani su se na razne načine očitovali da 
su protiv toga i jedno od pitanje koje smo čuo je da li je općina napravila sve što je mogla da se to 
nekako spriječi? 

Toni Turčinov: imamo žalbu kojom se općina žalila iako smo Melanija i ja u uredu za prostorno dobili 
odgovor da se nema smisla žaliti jer da on ima sve uvjete. Ipak su Mirjana Melanija i Vesna istraživale i 
to je trajalo desetak dana, na to smo izgubili i nakon toga je izašlo i na fejsu nešto slično jer je netko 
nekog angažirao da se vidi gdje je napravljen propust. Ja sam znao da će se u mene upirati prostom 
mada dosta ljudi smatra da smo mu mi omogućili gradnju, da smo mi stopostotni krivci, ja mogu reći 
da smo mi stvarno učinili što smo mogli. Ali svaki puta kada mislimo da smo našli rješenje iznikne nešto 
novo. Ali kako sam čuo to ga može samo usporiti ali ne i zaustaviti.  

Venčoslav Skračić: kada će se sanirati ove škrape po prometnicama? 

Toni Turčinov: zbog lošeg vremena asfalt se ne može stavljati, jer se dobro ne uhvati pa izbije za desetak 
dana. Ja se nadam da ćemo ako na vrijeme dopusti uskoro to sanirati.  

 

DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća, 

2. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Poslovničke odluke o izmjenama Poslovnika Općinskog 

vijeća Općine Murter-Kornati, 

3. Prijedlog Poslovničke odluke o izmjenama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 

4. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Općine Murter-Kornati, 

5. Prijedlog Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području Općine Murter-Kornati, 

6. Prijedlog Odluke o groblju na području Općine Murter-Kornati, 

7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća komunalnog društva „Murtela“ d.o.o. 

za 2017. godinu, 

8. Prijedlog Odluke o raspodjeli dobiti komunalnog društva „Murtela“ d.o.o. za 2017. godinu, 



9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu, 

10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu, 

11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje 

od 01. srpnja do 31. prosinca 2017. godine, 

12. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Murter-Kornati za 2017. godinu, 

13. Prijedlog Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu 

Općine Murter-Kornati. 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o Odluke o izradi Izmjena i dopuna (IV) Prostornog 

plana uređenja Općine Murter-Kornati. 

 

Načelnik Općine Murter-Kornati predložio je nadopunu dnevnog reda:  

15. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za zaduženje trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o., za 

komunalne djelatnosti iz Murter 

16. Prijedlog Odluke o donošenju Plana gospodarenja otpadom Općine Murter-Kornati za 

razdoblje 2017.-2022. godine 

17. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

 

 Nadopuna dnevnog reda prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 

Venčoslav Skračić: tko je za ovakav dnevni red? 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice Općinskog vijeća 



 

 zapisnik sa prethodne sjednice Općinskog vijeća prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

2. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Poslovničke odluke o izmjenama Poslovnika 

Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša: na zadnjoj sjednici općinskog vijeća smo imali točku donošenje poslovničke odluke 
o izmjenama Poslovnika, međutim po uputama ureda državne uprave poslovničku odluku moramo 
donjeti nakon što statutarna odluka stupi na snagu. Pa je na ovoj sjednici moramo staviti van snage, a 
u sljedečoj točki usvojiti.  
 

 Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Poslovničke odluke o izmjenama Poslovnika 

Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

3. Prijedlog Poslovničke odluke o izmjenama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Murter-

Kornati 

Melanija T. Rameša: to je vezano uz prethodnu točku dnevnog reda.  

 Prijedlog Poslovničke odluke o izmjenama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

4. Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša: ovakvu odluku općina nije imala. 

Petar Ježina: ona se donosi općenito po zakonu na području cijele Hrvatske, znači sliče su odluke u 
svakoj općini, međutim svako komunalno društvo donosi pravilnike na osnovu kojih definira cijene 
način rada i sve ostalo tako da je pravlinik sada u izradi nakon donošenja ove odluke, gdje se će 
formirati cijene, vrijeme rada i sve ostalo.  

Melanija T. Rameša: na ovu odluku smo dobili i suglasnost MUP-a.   

 

 Prijedlog Odluke o uređenju prometa na području Općine Murter-Kornati prihvaćen je 

JEDNOGLASNO 

 



5. Prijedlog Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području Općine Murter-

Kornati 

Melanija T. Rameša: to je slično kao i ova prethodna samo je u njoj malo šire objašnjen način naplate, 
na koji način funkcionira naplata i vrsta tih parkirališnih karata. I ona ima suglasnot MUP-a. I na osnovu 
ove dvije odluke se donosi Pravilnik.  

Petar Ježina: parking kreće od 1.5. cijene ostaju nepromijenjene jedina novost je što se uvodli godišnja 
povlaštena karta za stanare, mještane Murtera. Uglavnom sve ostaje isto. Prva zona se proširuje do 
pumpe, druga zona je makadam i to je to.  

Mateja Bašić: koliko će biti cijena godišnje karte? 

Petar Ježina: 500,00 kn.  

 Prijedlog Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja na području Općine Murter-Kornati 

prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

6. Prijedlog Odluke o groblju na području Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša: ovom odlukom upravljanje grobljem se daje Murteli. To u našoj staroj odluci nije 
bilo regulirano a budući da poslove groblja smo ovih dana prebacili na Murtelu d.o.o. čisto zbog 
administrativnih stvari napisali smo onda i ovu odluku tako da imamo riješeno sve kako treba i biti.  
Nama je u odluci o komunalnim djelatnostima navedeno da te poslove obavlja komunalno društvo, a 
ne općina i to je bila jedna od primjedbi revezije koju smo ovim putem ispravili.  

 Prijedlog Odluke o groblju na području Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća komunalnog društva „Murtela“ 

d.o.o. za 2017. godinu 

Petar Ježina: vidite iz priloženog kakva je situacija, ako imate kakve pitanja pitajte znate da sam ja tek 
došao. 

Venčoslav Skračić: gdje ima prostora za povećanjem? 

Petar Ježiana: reguliranjem cijena za odvoz smeća tu ćemo prihodovnu stranu dignuti, tj. da budemo 
na pozitivnoj nuli na kraju godine. Sad uvodimo čipiranje kanit. Tako da ćemo tu dignuti prihodovnu 
stranu, na parkingu i smanjiti troškove nekim potezima, tipa nabavka kamiona za prijevoz kontejnera. 
Tu smo uslugu do sada tražili od općine Tisno, tj. Ježinca.  

Edo Juraga: koliko domaćinstva uredno plaća odvoz smeća? 

Petar Ježina: po evidenciji koju mi imamo skoro sva domaćinstva plaćaju. Sada smo išli i sa prisilnom 
naplatom. 



 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća komunalnog društva „Murtela“ d.o.o. 

za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

8. Prijedlog Odluke o raspodjeli dobiti komunalnog društva „Murtela“ d.o.o. za 2017. godinu 

Melanija T. Rameša: gubitak trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za komunalne djelatnosti, za 2017. 

godinu iznosi 321.702,06 kuna. Ostvareni gubitak pokrit će se iz rezerve kapitala društva te iz dobiti u 

poslovanju ostvarenom u narednim razdobljima. 

 Prijedlog Odluke o raspodjeli dobiti komunalnog društva „Murtela“ d.o.o. za 2017. godinu 

prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 

Melanija T. Rameša: dobili ste što je u prethodnoj godili bilo u planu i što je ostvarno od nerazvrstanih 
secta, javnih površina, groblje, objekti na groblju, javne rasvjete sve je tu prikazano što je bilo u planu 
i što je ostvareno. 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je 

JEDNOGLASNO 

10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 

Melanija T. Rameša: to je slično kao i ova prethodna točka. U njoj se daje izvješće programa 

održavanje komunalne infrastrukture. To se odnosi na čišćenje javnih površina, javnih zelenih 

površina, nerazvstarnih cesta, plaže, javne rasvjete. Dobili ste što je planirano a što ostvarno. On 

je reallziran 88% 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

 



11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2017. godine 

 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 

razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2017. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

12. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Murter-Kornati za 2017. godinu 

Petar Ježina: zakonski je bilo definirano da svaka lokalna samouprava u suradnji sa komunalni 
poduzećem mora doniti plan gospodarenja otpadom. Cilj plana je smanjiti miješani komunalni otpad. 
Uvesti sustav sortiranja otpada.  A to nam je i potrebno za apliciranje na natječaje.  

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

13. Prijedlog Pravilnika o ocjenjivanju  službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom 

odjelu Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša: to je pravilnik kojeg općina nije imala, a u nalazu revizije je i to stavljeno kao 
primjedba. Ocjenjivanje se vrši do konca ožujka za prethodnu godinu.  

 Prijedlog Pravilnika o ocjenjivanju službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom 

odjelu Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o Odluke o izradi Izmjena i dopuna (IV) 

Prostornog plana uređenja Općine Murter-Kornati 

Toni Turčinov: ovu odluku smo donijeli u 8 mjesecu. Bilo je nekoliko točaka koje smo napisali dosta 
općenito i onda nam je ministarstvo naredilo izrađivanje ekološke studije.  Kako to dosta dođe i ne 
bi nam bilo od neke koristi  da bi izbjegli ekološku studiju moramo imati  točno određene točke 
izmjena i dopuna. Mi smo to napravili i išli smo na ministarstvo te smo uspjeli da se makne ta 
ekološka studija.  

 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o Odluke o izradi Izmjena i dopuna (IV) Prostornog 

plana uređenja Općine Murter-Kornati prihvaćen je sa 8 glasova ZA  i 2 SUZDRŽANA 

 

 



15. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za zaduženje trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o., 

za komunalne djelatnosti iz Murter 

Petar Ježina: radi se o kamionu za prijevoz kontejnera. Sada smo završili rampu za pretovar. To je 
polovno vozilo. 

 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za zaduženje trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o., za 

komunalne djelatnosti iz Murter prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

16. Prijedlog Odluke o donošenju Plana gospodarenja otpadom Općine Murter-Kornati za 

razdoblje 2017.-2022. godine 

Melanija T. Rameša: plan je dostavljen na mišljenje županijskom uredu za komunlane poslove i zaštitu 
okoliša. Nakon nekoliko primjedbi izvršene su izmjene. Mi smo suglasnost županije dobili u petak. I 
sada je na nama da to usvojimo.   

 Prijedlog Odluke o donošenju Plana gospodarenja otpadom Općine Murter-Kornati za 

razdoblje 2017.-2022. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

17. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog 

odobrenja 

Melanija T. Rameša: u petak smo dobili od lučke kapetanije dopis u kome nas obaviještavaju da 
dosadašnji predstavnik vijeća za koncesijska odobrenja Branko Rameša neće biti u vijeću iz razloga što 
je išao u mirovinu te umjesto njega daju prijedlog Milana Ježinu, kako smo mi na prošlom vijeću 
imenovali Milu kao predstavnika općine sad bismo trebali opet izvršiti izmjenu budući će on sada biti 
ispred Lučke kapetanije, a onda općina mora imenovati svog predstavnika. 

Ana Begić: mi bi predložili Ivanu Drescher   

Prijedlog je prihvaćen jednoglasno. 

 Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog 

odobrenja prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

 

 



Sjednica Općinskog vijeća završena je u 20,30 sati. 

 

Zapisničar:       Predsjednik: 

 

Vesna Juran       Venčoslav Skračić 

 

 

 

 

 


